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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de minister van Justitie
over het vertragen van de
afhandeling van schadeclaims door
grote verzekeraars. (Ingezonden
2 oktober 2009)

1
Bent u bekend met de tactiek van
grote verzekeraars waarbij zij
schade-eisers van hun cliënt
eindeloos laten procederen om het
uitbetalen van schadeclaims te
vertragen?

2
Bent u van mening dat een snelle
betaling van toegekende
schadevergoedingen het
uitgangspunt zou moeten in onze
rechtspraak?

3
Bent u van mening dat het huidige
rechtssysteem de kans biedt aan
verzekeraars om het betalen van
schadevergoedingen uit te stellen?

4
Bent u bereid maatregelen te treffen
waardoor een snelle afhandeling van
toegekende schadevergoedingen
mogelijk is?

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 12 oktober 2009)

1
Nee, ik draag geen kennis omtrent
het feit of de in de vraag omschreven

tactiek veelvuldig plaatsvindt. Wel
heeft mijn ambtgenoot van Financiën,
mede namens mij, vragen d.d.
12 februari 2009 van de leden
Blanksma-van den Heuvel en Van
Vroonhoven-Kok (TK-2008-2009,
Aanhangsel 1810) beantwoord die
zijn gesteld naar aanleiding van een
televisie-uitzending waarin drie
individuele zaken zijn belicht.

2
Indien een schadevergoeding is
toegekend, dient deze in beginsel
zonder onnodige vertraging betaald
te worden.

3
Naar mijn mening biedt het huidige
rechtssysteem voldoende
mogelijkheden om wanbetalers aan
te pakken. Ik verwijs u hieromtrent
verder naar het antwoord op vraag 4
van de leden Blanksma-van den
Heuvel en Van Vroonhoven-Kok
(TK-2008-2009, Aanhangsel 1810).

4
Nee, zoals uit mijn antwoord op
vraag 3 blijkt zie ik geen noodzaak tot
het treffen van nadere maatregelen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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